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2010 
Bildningsnämnden ville lägga ned Södra 
Borgebys skola. Inför valet 2010 sade kom- 
munalrådet Ola Persson (C) att övriga byskolor 
skulle finnas kvar inom överskådlig tid. Det 
skulle också se bättre ut för de andra skolorna 
om Södra Borgeby lades ner. 



Januari/februari 2012 
Ett förslag, att tre byskolor skulle läggas ner, 
dyker upp. Om det var för att klara de nya 
kraven, en kvalitetsåtgärd eller för att spara 
pengar var dock skiftande. Ola Persson et al 
åker runt i de aktuella byarna för att hålla 
informationsmöten om nedläggningen.  



Mars 2012 
Efter debatter på Facebook, i radio, tv, tidningar 
och på möten stod det klart, att man måste 
starta en namninsamling för en folkomröstning 
om byskolornas framtid. 



16 April 2012 
Detta är dagen då vi började samla in namn till 
en folkomröstning.  
För att en folkomröstning skulle kunna genom- 
föras i Sunne krävdes 1091 namnunderskrifter. 
Totalt samlades 3033 stycken in. 





22 juli 2012 
         Dagen då valkampanjen drogs igång 



23 september 2012 
Dagen då 5729 personer i Sunne röstade 
om byskolornas framtid.  



Resultatet av folkomröstningen 

Valdeltagande: 54% 
Nej till nedläggning: 69% 
Ja till nedläggning: 24% 
Röstade blankt: 7% 



September 2012 
Kort efter folkomröstningen säger man att 
skolorna ska vara kvar. Sunneborna har sagt 
sitt och frågan är nu “död”. Men man kanske 
måste höja kommunalskatten för att skolorna 
ska få vara kvar. 



27 december 2012 
Efterhand förstod vi, att vi inte kunde lita på de 
styrande i kommunen vad gäller byskolornas 
vara eller icke vara. Vi beslöt därför att denna 
dag bilda partiet 

HELA Sunne 



Maj 2013 
Bara lite mer än ett halvår senare dyker ett nytt 
förslag upp om att lägga ner skolorna i Rottne- 
ros och Åmberg. Barnen där ska flyttas till Östra 
skolan. Anledningen till nedläggningen är inte 
kvalitetsbrist utan att ekonomin inte räcker till. 
Detta trots skattehöjningen.    


